
BEEN & GONE 

Ak chceme v predprítomnom čase vyjadriť, že niekto niekam išiel, vycestoval, môžeme 

použiť dva výrazy: 

1. BEEN – ak už niekam išiel, a už sa vrátil, už tam nie je. 

Napr. He has been to the USA. (Šiel do USA – už tam nie je.) 

 

2. GONE – ak niekam niekto išiel, ale ešte sa nevrátil, ešte stále tam je 

Napr. He has been to the USA. (Šiel do USA, ale ešte sa nevrátil, je v USA stále.)  

 

 

 


